
گروه ســینما و تلویزیون- ساخت مستند بلند سینمایی »ایران زاد« به نویسندگی و 
کارگردانی مجید عزیزی با رعایت پروتکل های بهداشتی در استان چهارمحال و بختیاری 
کلید خورد. مستند بلند سینمایی »ایران زاد« به تهیه کنندگی مهدی مطهر و کارگردانی مجید 
عزیزی در حال ساخت برای نمایش در سینما های کشور و جشنواره های داخلی و خارجی 
اســت. مســتند »ایران زاد« که راوی قصه های تلخ و شیرین از تجربه زیستی انسان معاصر 
ایرانی اســت، طی یک دوره تحقیقاتی یک ســاله در شهر ها و روستا های مختلف کشور 
فیلم برداری خواهد شــد. مجید عزیزی کارگردان این اثر درباره موضوع »ایران زاد« گفته 
است: ایران زاد روایتی بی پروا درباره عشق، شادی، رنج و امید مردم ایران به دور از هر نوع 
قضاوت است و تلاش می کند نگاهی همه جانبه و بی واسطه از ایرانی معاصر را با همه تنوع 
و تکثرش به تصویر بکشد. مجید عزیزی در کارنامه خود، تجربه تولید رسانه ای در بیش 
از ۲۵ کشور جهان را دارد و تاکنون موفق به دریافت جوایز متعددی از جشنواره های معتبر 
داخلی و خارجی شــده است. از مهم ترین آثار این کارگردان می توان به »تاریخ صدور« و 

»بدون مرز« اشاره کرد.
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گروه ســینما و تلویزیون- فیلم بلند »بی گاه« به کارگردانی پویا اشــتهاردی در ۲ 
جشنواره جهانی حضور پیدا می کند. یازدهمین دوره جشنواره »یک کشور یک فیلم« که 
از ۳۱ آگوســت تا ۶ ســپتامبر برابر با ۱۰ تا ۱۶ شهریورماه در فرانسه برگزار می شود ۷ فیلم 
منتخب خود را معرفی کرد که در این میان فیلم بلند »بی گاه« به کارگردانی پویا اشتهاردی و 
تهیه کنندگی محمد سجادیان به عنوان نماینده ایران در مرحله نهایی جشنواره انتخاب شد.

در جشــنواره »یک کشــور یک فیلم« از هر کشــوری تنها یک فیلم حق حضور در 
این رویداد را دارد که در این میان ۷ فیلم منتخب از کشــورهای آلمان، روســیه، فیلیپین، 

بورکینافاسو، لهستان، مکزیک و ایران در مرحله نهایی باهم به رقابت خواهند پرداخت.
همچنین »بی گاه« در بیست وچهارمین سال برگزاری جشنواره بین المللی فیلکر روود 
آیلند آمریکا از ۴ تا ۹ آگوست برابر با ۱۴ تا ۱۹ مردادماه که هم اکنون در حال برگزاری است 
به نمایش درآمده است. »بی گاه« روایت سربازی بلوچ است که به علت کشیدن سیگار، روز 
عروسی خواهرش لغو مرخصی شده؛ »بی گاه« داستانی غیرخطی است که داستان هامین را از 
کودکی تا به امروز روایت می کند. هامین به زبان بلوچی به معنای گرمای خرماپزان تابستان 

است.»بی گاه« به زودی در سینماهای »هنروتجربه« اکران خواهد شد.
ایمان افشار، شایان افشار، ایوب افشار، مهسا نارویی، آوا آذرپیرا، ملابخش رئیسی و 

جمعی از بازیگران محلی چابهار در »بی گاه« نقش آفرینی می کنند.

گروه ســینما و تلویزیون-چهار هنرمند حوزه نمایش ایرانی و ایتالیایی در یک 
همکاری دورادور کلیپ های  نمایشــی چنددقیقه ای با نــام »فراتر از مرزها« و موضوع 

تغییرات سبک زندگی و عادات رفتاری در دوران همه گیری عالم گیر کرونا ساخته اند.
اولین مجموعه از این مجموعه کلیپ های هشــت ونیم قسمتی شامگاه چهارشنبه 
)۱۵ مرداد( با حضور دانیال خیری خواه و علی شمس به ترتیب بازیگر و کارگردان ایرانی 
این مجموعه همچنین تعداد معدودی از بازیگران تئاتر، چند دیپلمات حاضر در ایران و 
سفیر ایتالیا در محل اقامت سفیر این کشور در تهران، رونمایی شد. این کلیپ ها با حمایت 
ســفارت ایتالیا در ایران و همراهی از راه دور و به وســیله شبکه های مجازی دو هنرمند 
یادشده ایرانی و همکاری دو هنرمند ایتالیایی؛ یعنی نیکولا پیانزولا به عنوان بازیگر و آنا 
دورا دورنو کارگردان ایتالیایی و شرکت تئاتری ایتالیایی اینستبیلی واگانتی ساخته و در 
حســاب های کاربری سفارت ایتالیا در شبکه های اجتماعی مخمه گیری و شرایط ناشی 
از آن مرزی نمی شناسد و هنرمندان همیشه در بحران های این چنینی تلاش کرده اند به 
جامعه کمک کنند.بعد از سخنان معرفی سفیر ایتالیا و کارگردان و بازیگر ایرانی کلیپ های 

یادشده قسمت اول از این مجموعه به نام فراتر از آینه ها برای حضار پخش شد.

گروه ســینما و تلویزیون-بــا اعلام زمان آغاز فیلمبــرداری فیلم بعدی مارتین 
اسکورســیزی با عنوان »قاتلان ماه کامل« گفته شــده چندین سرخ پوست برای حضور 
در این فیلم اســتخدام می شوند.فیلمبرداری درام وسترن جنایی »قاتلان ماه کامل« که با 
بودجه ۲۰۰ میلیون دلاری ساخته می شود، قرار بود از ماه مارس )اسفند ۹۸( آغاز شود، 
اما شیوع کرونا آن را متوقف ساخت. اکنون گفته شده کار فیلمبرداری این فیلم از فوریه 

۲۰۲۱ )اوایل اسفند ۱۳۹۹( شروع می شود.
گفته شــده قبیله »اوســیج نیشن« آماده می شــود تا این فیلم در مدت ۱۶ هفته در 
اوکلاهما فیلمبرداری شــود. این خبر به صورت رســمی در کنگره اوسیج نیشن اعلام 
شد.»جفری استندینگ بیر« )خرس ایستاده( رییس این قبیله گفته است: حدود نوامبر یا 
دسامبر به اینجا می آیند، دارند می آیند...دو نفر یعنی »چاد رنفرو« و »ادی رونهورس« به 
عنوان سفیر قبیله »اوسیج نیشن« برای ارتباط با کمپانی های اپل و پارامونت برای تولید 
این فیلم انتخاب شــده اند. هر چند ابتدا قرار بود فیلم را پارامونت بســازد اما بالا رفتن 
بودجه موجب شد تا اپل هم وارد این پروژه شود و در تامین بودجه مشارکت کند.گفته 
شده در فیلم »قاتلان ماه کامل« چندین سرخ پوست در گروه سازندگان حضور خواهند 
داشت. به گفته »اوسیج نیوز« پیش از شروع پاندمی کرونا گفتگوها با هنرمندان، آشپزها، 

مترجمان و مالکان منازل و زمین و دیگران شروع شده بود تا در گروه سازنده باشند.
»قاتلان ماه کامل« نخستین فیلم وسترن مارتین اسکورسیزی است و در آن بار دیگر 

این کارگردان با رابرت دنیرو و لئوناردو دی کاپریو همکاری می کند.
این فیلم با اقتباس از کتاب تاریخی نوشــته دیوید گرَن ســاخته می شود و درباره 
قتل های قبیله اوسیج متشکل از بومیان سرخپوست آمریکا است که پس از کشف نفت 

در این منطقه رخ داد.

»ایران زاد« در چهارمحال و بختیاری 
کلید خورد

رقابت »بی گاه« ایرانی در فرانسه و 
آمریکا

»فراتر از مرزها«؛ همکاری هنرمندان 
ایرانی و ایتالیایی در ایام کرونایی

فیلم وسترن اسکورسیزی زمستان 
کلید می خورد

سینما و تلویزیون 8

تدارک رشیدپور برای بازگشت

نمایش بیماری و مرگ »رابین ویلیامز« در یک فیلم مستند

تأثیر کرونا بر عرضه جهانی »آن شب«

فیلمی که به تک تک 
کاراکترهایش شک می کنید!

گروه ســینما و تلویزیون- فیلم 
»گورکن« تازه ترین ســاخته ســینمایی 
کاظم ملایی به تهیه کنندگی سینا سعیدیان 
است که هفته گذشته برای نخستین بار در 
جشنواره فیلم شانگهای ۲۰۲۰ به نمایش 

درآمد.
ملایی که سابقه فیلمسازی در حوزه 
ســینمای کوتاه را نیز داشته است، پس از 
»کوپال«، با فیلم »گورکن« دومین تجربه 
فیلمسازی خود در ســینمای بلند را نیز 

پشت سر گذاشته است.
حســن معجونی ایفاگــر یکی از 
نقش های اصلی »گورکن« درباره تجربه 
حضــور در این فیلم گفت: در وهله اول 
چیزی که برای من بســیار اهمیت دارد، 
عواملی هستند که قرار است کار را پیش 
ببرند و در واقع فیلم را بسازند. من راحت 
می فهمم که واقعاً قصد یک گروه ساختن 
فیلم اســت یا فقط به این فکر می کنند که 
یــک پولی از ایــن راه در بیاورند. برایم 
مهم است که بدانم آنها واقعاً می خواهند 
تجربه کنند، حقیقتاً با پروژه درگیر هستند 
و تلاش می کنند که زبان خودشــان را در 
فیلــم پیدا کنند. این از جمله مواردی بود 

که من در گروه فیلم »گورکن« دیدم.
این بازیگــر باســابقه تأکید کرد: 
مجموعه بازیگران فیلــم هم برایم مهم 
بودند، هم نقشی را که به من پیشنهاد شد 
دوست داشتم و هم بازیگرانی که قرار بود 

کنارشان کار کنم. 
کاراکترهایی کــه اصولاً کم حرف 

هستند، همیشــه برایم جذابیت خاصی 
دارند و وقتی چنین نقش هایی پیشــنهاد 
می شود و سایر مواردی که گفتم در کلیت 
کار وجود داشته باشد، دوست دارم بازی 

در فیلم را بپذیرم.
به تک تک کاراکترهای این فیلم 

مظنون می شوید!
وی افــزود: مــا در مجموع قصد 
داشتیم طوری پیش برویم که مخاطب در 
طول فیلم مدام به شخصیت های مختلف 
شک کند، توهمی ایجاد شود که چه کسی 
در ایجاد مشکل اصلیِ داستان نقش داشته 
اســت و همین ایجاد شک، از نقاط قوت 
فیلم »گورکن« اســت. مخاطب وقتی در 
جریــان فیلم قرار می گیــرد، به تک تک 
کاراکترهای فیلم مظنون می شــود. همه 
تلاش من هم این بــود که چنین فضای 
پر از تعلیقــی را به خوبی نمایش بدهم، 
یعنی فضایی که مشــکوک است و آدم ها 

مدام به شک می افتند.
بــه نظرم ظرفیت قصــه »گورکن« 
طوری اســت که عوامل می توانستند آن 
را به سمت فیلم های جنایی و… ببرند، 
امــا ایــن کار را نکردند و بیشــتر روی 
کاراکترها متمرکز شــدند؛ به همین دلیل 
می گویــم »گورکن« یا هوادار دوآتشــه 
دارد یــا مخاطبی که شــاید بــا آن هیچ 
ارتباطی برقرار نکندمعجونی با اشــاره 
به گریم خــود در »گورکن« هم توضیح 
داد: در مــورد گریم با کارگردان و طراح 
چهره پردازی به این نتیجه رسیدیم که چه 

حال و هوایی داشته باشد تا بیشتر به نقش 
نزدیک شــوم. خیلی دنبال طرح خاصی 
نبودیم، امــا در کل با اکثر گریم هایی که 

قبلًا داشتم، متفاوت شد.
این بازیگــر در ادامه بــا تاکید بر 
شــکل گیری یــک همــکاری خوب با 
کاظم ملایی و ســینا سعیدیان اظهار کرد: 
واقعاً جوان ها برای مــن اهمیت دارند؛ 
کســانی که صرفاً دنبال ساختن یک فیلم 
نیســتند بلکه همه توانشان را می گذارند 
که اتمســفر و زبان شخصی خود را پیدا 
کنند و فیلمی با کیفیت بســازند. از نگاه 
من این دغدغه بســیار ارزشــمند است. 
جوانان انگیزه مند هســتند و هنوز آنقدر 
خسته نشده اند که بخواهند صرفاً فیلمی 
ساخته باشند یا سفارشی کار کنند و … 

این مسئله برای من خیلی مهم بود.
خونســردی در یــک فضای 

پرتعلیق
معجونــی در بخــش دیگــر از 
صحبت هایــش درباره نقــش خود در 
»گورکن« گفت: خونســردی شخصیتی 
کــه من در »گورکن« برعهده دارم، همان 
بخشی است که کارگردان می توانست آن 
را به ســمت التهاب ببرد، اما درخواستی 
از جانــب او نبــود کــه بخواهد چنین 
اقدامــی کند و فضا را پــر تعلیق کند تا 

ژانر فیلم معمایی و جنایی شود. او بیشتر 
می خواســت روی کاراکترهــا متمرکز 
شــود. وقتی شــتاب آدم ها گرفته شود، 
فضای معقولی ایجاد می شود و مخاطب 
هم سرعتش را کم می کند و بیشتر از اینکه 

دنبال التهاب ناشــی از اتفاقی باشد که در 
فیلم رخ داده است، به این فکر می کند که 
شرایط افراد در دنیای قصه چگونه است.
وی افــزود: کاظم ملایی کارگردان 
»گورکن«، علاقه دارد متفکر و با آرامش 
کار را انجــام دهد و در عین حال فضایی 
بســازد که روی کاراکترها تمرکز شود تا 
اینکه صرفاً روی جریان شدید قصه تاکید 

داشته باشد.
حســن معجونی در پایــان درباره 
بازخورد مخاطبان نســبت به اکران فیلم 

در جشــنواره شــانگهای عنوان کرد: در 
مــورد بازخورد مخاطبان زیاد نمی توانم 
قضاوت کنم. شاید »گورکن« از آن دست 
فیلم هایی باشد که طرفدار سرسخت دارد 
و از سوی دیگر ممکن است عده ای این 

فیلم را نپسندند. به نظرم ظرفیت 
قصه طوری اســت که عوامل 
می توانســتند آن را به ســمت 
فیلم های جنایی و… ببرند، اما 
این کار را نکردند و بیشتر روی 
کاراکترها متمرکز شدند تا ماهیت 

کلــی قصــه و اضطرابی که در آن 
وجود دارد. بــه همین دلیل می گویم 

»گورکن« یــا هوادار دوآتشــه دارد یا 
مخاطبی که شــاید بــا آن هیچ ارتباطی 

برقرار نکند.

گروه ســینما و تلویزیون- تولید 
برنامه »اتفاق« با اجرای رضا رشیدپور که 
مدتی به دلیل شرایط کرونایی متوقف شده 
بود، با تغییراتی در دکور به زودی از ســر 
گرفته می شود و این برنامه از شهریورماه 

به کنداکتور شبکه ۳ بازمی گردد.
برنامــه »اتفــاق« بــه تهیه کنندگی 
محمدرضــا رضائیــان و اجــرای رضا 
رشــیدپور از جمله برنامه های شاخص 
شبکه سه سیما بود که در روزهای پایانی 
ســال ۹۸ روی آنتن رفت و با مختصات 
ویژه ای که به خصوص در زمینه طراحی 
دکوری عظیم بــا قابلیت حضور نزدیک 
به هزار مخاطب در اســتودیو داشــت، 
موردتوجه رسانه ها قرار گرفت.این حجم 
از آمار حاضران در لوکیشــن ضبط برنامه 
هم بود که آسیب پذیری »اتفاق« در مواجهه 

با بحران کرونا را بیش از دیگر برنامه های 
تولیدی شــبکه های مختلف کرد. اصل و 
اســاس طراحی برنامه رشــیدپور تعامل 
رودررو با تعداد بالای مخاطبان حاضر در 
اســتودیو بود و با منع حضور این حضار، 
بخش عمده ای از منطق طراحی برنامه زیر 
سوال می رفت و به همین دلیل ادامه تولید 

برنامه با چالش جدی مواجه شد.
تلاش رشــیدپور برای رســیدن به 
اســتاندارد یک برنامــه گفتگومحور و 
کارشناسی در حوزه مسائل روز همچون 
کرونا در همان ســاختار و قالب هم به داد 
»اتفاق« نرسید. این بار گویی فضای بصری 
بــرای همین بار دیگر روند تولید برنامه با برای آن در غیاب مخاطبان را نداشــت و برنامه تناسب لازم با محتوای طراحی شده 

توقف مواجه شد.
در ایــن شــرایط گمانه زنی هــای 
مختلفی نســبت به ســرانجام »اتفاق« و 
فعالیت های آتی رضا رشیدپور در محافل 
رســانه ای و به خصوص فضای مجازی 
مطرح شــد؛ از تلاشــش برای پیگیری 
جدی تر تولید یک فیلم ســینمایی گرفته 
تا کارهای دیگر. تازه ترین شــایعه در این 
زمینه هم مربوط به احتمال کوچ او به شبکه 
یک و تولید یک برنامه صبحگاهی بود که 
روز گذشــته در برخی کانال های مجازی 
مطرح شــد.در واکنش به این شــایعات 
مدیــر روابط عمومی برنامــه »اتفاق« در 
پاسخ به پیگیری خبرنگار مهر تأکید کرد: 

این برنامه به دلیل شــیوع بیماری کرونا و 
محدودیت هــای ارتباطی و پروتکل های 
بهداشــتی از آوردن حــدود هــزار نفر 
تماشاچی برای برنامه اصلی خود محروم 
اســت اما این روزها در حال تغییراتی در 
دکور و حال و هوای برنامه هســتیم و تا 
پایان این هفته این تغییرات صورت گرفته 
و عوامل برنامه آماده ضبط برنامه خواهند 
شد. وی اضافه کرد: تلاش سازندگان برای 
تغییرات برنامه در راستای حفظ سلامت 
تماشاچیان و عوامل خواهد بود و پخش 
مجدد »اتفاق« از شهریورماه آغاز خواهد 
شــد. بر این اساس رضا رشیدپور اجرای 
برنامــه »اتفاق« را یک بــار دیگر برعهده 
خواهد داشت و پخش برنامه از شبکه سه 
همچون سال گذشته شب های پنجشنبه و 

جمعه خواهد بود.

گروه ســینما و تلویزیون- فیلمی 
مستند با موضوع واپسین روزهای زندگی 
»رابین ویلیامز« ســتاره هالیوود و بیماری 
نادری که با آن دســت و پنجه نرم می کرد، 
اول دسامبر )۱۱ شهریور( پخش می شود.  
رابیــن ویلیامــز از هنرپیشــه ها و 
کمدین های مشــهور آمریکایــی بود که 
جوایــز معتبری از جمله اســکار بهترین 
بازیگر نقش مکمــل مرد و گلدن گلوب 
بهتریــن بازیگــر مرد فیلــم موزیکال یا 
کمدی را در کارنامه هنری خود داشــت. 
این هنرپیشــه فقید که بیشــتر به بازی در 
فیلم هایی چون جومانجی، انجمن شاعران 
مرده، خوش قدم و شــب در موزه شناخته 
می شود، در سال ۲۰۱۴ در سن ۶۳ سالگی 

درگذشت.
حال با گذشــت ۶ سال از مرگ این 

ستاره محبوب، مســتندی درباره آخرین 
روزهای زندگی وی ســاخته شده که قرار 
است روز اول ســپتامبر از طریق سیستم 
ویدئو به درخواست پخش شود. سیستم 
ویدئو به درخواست از سیستم های توزیع 
و نمایش ویدئو است که به کاربران اجازه 
می دهــد محتوای ویدئویی را هر زمان که 

اراده کردند، تماشا کنند. 
این مستند که آرزوی رابین  نام دارد، 
داستان مبارزه ویلیامز با نوع نادری از زوال 
عقل را روایت می کند و بخشــی از آن به 
مصاحبه با جمعــی از نزدیکترین افراد به 

این بازیگر اختصاص دارد.

یکی از این افراد شاون لوی فیلمساز 
کانادایی اســت که در فیلم شب در موزه با 
ویلیامز کار کرد. لوی در این مستند درباره 
تجربه همــکاری با این بازیگر در آخرین 
قسمت این مجموعه سینمایی می گوید که 

دو سال قبل از مرگش فیلمبرداری شد.
در فیلم آخر برای همه ما روشن بود 
که رابین مشــکلی دارد. به خاطر می آورم 
که می گفت نمی دانم مشکل چیست، من 

دیگر خودم نیستم.  
سوزان ویلیامز همســر این بازیگر 
محبــوب به تازگی در گفتوگو با نشــریه 
اینترتیمنت ویکلی عنوان کرد: با کمک های 

ارزشــمند متخصصان برجسته پزشکی، 
سرانجام توانســتم از آنچه بر من و رابین 
گذشــته بود سردربیاورم، تجربه ما با علم 
همخوانی داشــت. و چیزی که در این راه 
کشف کردم از من و رابین فراتر می رفت. 
داســتان کامل در جریان ساخت این فیلم 
آشــکار شد، فیلمی که حقیقتی را در خود 

دارد که من و رابین به دنبالش بودیم.
وی در توضیح عنوان انتخابی برای 
این مســتند نیز گفت: رابین میخواست به 
همه ما کمک کند کمتر بترسیم. این آرزوی 
رابین بود. ما قبلا درباره این که میخواهیم 
میراثمان در زندگی چه باشد گفتگو کرده 
بودیــم؛ این که وقتی زمان رفتن برســد، 
دلمان می خواهد چه احساسی را در مردم 
ایجاد کنیم. رابیــن بدون درنگ گفته بود 
می خواهد به مردم کمک کند کمتر بترسند.

گروه سینما و تلویزیون- تهیه کننده 
فیلم ســینمایی »آن شــب« کــه در گونه 
وحشــت ساخته شده اســت بیان کرد به 

دنبال بهترین زمان برای اکران هستیم.
محمد درمنش تهیه کننده و کارگردان 
ســینما که تهیه کنندگی فیلم ســینمایی 
»آن شــب« به کارگردانی کوروش آهاری 
برعهده داشته است گفت: برای اکران »آن 
شب« مانند ســایر فیلم ها در انتظار زمان 
مناسب هستیم، با توجه به شرایط فعلی که 
به دلیل شیوع ویروس کرونا به وجود آمده 
مصلحت نمی بینم که این فیلم سینمایی را 

اکران کنم.
وی بیــان کرد: درســت اســت که 
ســرمایه ای که برای تولید این فیلم هزینه 
شده است، قفل می شــود و ممکن است 
حرکت بعدی در حوزه تولید دیر شود، اما 

این شــرایط و اکران فیلم ها در این شرایط 
به نفع هیچ کســی نیست. ما منتظر هستیم 
شــرایط فعلی تغییر کند تا بتوانیم تصمیم 
درســتی برای اکران یا اکران نشــدن فیلم 
بگیریم. این تهیه کننده ســینما تاکید کرد: 
پروانه نمایش و مالکیت فیلم »آن شــب« 
صادر شــد، دوســتانی هم که در آمریکا 
بــرای نمایش و یا حضور بین المللی فیلم 
برنامه ریــزی می کنند، منتظر بازگشــایی 
جشنواره های خارجی هستند تا فیلم بتواند 

در جشنواره های بین المللی شرکت کند.
درمنش توضیح داد: البته این را باید 
بگویم که جشنواره های بین المللی در همه 

جای دنیا تعطیل اســت و یــا به صورت 
مجازی برگزار می شود.

وی ادامه داد: نســخه ای از فیلم که 
در ایران نمایش داده می شود هیچ فرقی با 
نسخه آمریکایی آن ندارد و همان نسخه ای 
که در ســی و هشتمین جشنواره فیلم فجر 
دیده شــد، در اکران عمومی ایران و دیگر 

کشورها نمایش داده می شود.
این کارگردان سینما بیان کرد: پیش 
از تعطیلی سینماها در سراسر دنیا به دلیل 
شیوع ویروس کرونا، »آن شب« در یکی از 
جشــنواره های آمریکایی نمایش داده شد 
و مخاطبان از دیدن چنین فیلمی اســتقبال 

کرده بودند. البته در این جشنواره ۳ نوبت 
اکران داشــتیم که به دلیل کرونا ۲ نوبت از 
اکران ها برگزار نشــد. وی تاکید کرد: در 
حال حاضر هیچ پــروژه ای را برای تولید 
در دســت ندارم. البته ایــن را باید بگویم 
کــه فیلمنامه هایی را در دســت دارم، اما 
معتقدم کیفیت بهتر از کمیت اســت و در 
حال حاضر در سینما تنها کار کیفی جواب 
می دهد که می تواند مورد توجه و استقبال 
مخاطب قــرار گیرد. درمنــش در پایان 
گفت: برای تولید پــروژه جدید در آینده 
به کیفیت فیلم کاملًا توجه کنیم، همچنین 
فیلم باید مضمونی برای بیان داشته باشد، 
عــلاوه بر آن تاکید می کنم که پروژه ای که 
تولید می شود باید بازگشت سرمایه داشته 
باشد، تا بتوانیم پروژه های بهتری را جلوی 

دوربین ببریم.

محمد درمنش مطرح کرد؛

بن افلک کارگردان فیلم پشت صحنه 
»محله چینی ها« شد

احتمال ساخت »پیشتازان فضا« توسط 
تارانتینو وجود دارد

امیدوارم»طلاقم بده به خاطر گربه ها«
 دیده شود

گروه سینما و تلویزیون- بن افلک کارگردانی 
یک فیلم سینمایی که اتفاقات پشت صحنه فیلم »محله 

چینی ها« را روایت می کند، بر عهده گرفت.
بن افلک کارگردان فیلمی از پشت صحنه »محله 

چینی ها« شد
بن افلک که اخیراً با بازی در فیلم سینمایی »راه 
بازگشــت« نظرهای مثبت زیادی را دریافت کرده، 

تصمیم گرفته است دوباره فیلمی را کارگردانی کند.
شــنیده می شــود افلک برای کارگردانی فیلم 
سینمایی »خداحافظی بزرگ« با کمپانی پارامونت به 

توافق رسیده است. این فیلم اقتباسی از یک رمان به نام »خداحافظی بزرگ: محله چینی ها و سال های آخر هالیوود« نوشته 
سم واسون خواهد بود. بن افلک برای نویسندگی »خداحافظی بزرگ« هم انتخاب شده است. او در کنار لورن مایکلز تهیه 

کنندگی این پروژه سینمایی را هم انجام خواهد داد.
کتابی که این فیلم از آن اقتباس می شود، غیر داستانی است و داستان پشت صحنه فیلم سینمایی کلاسیک »محله چینی 
ها« محصول سال ۱۹۷۴ با بازی فی داناوی و جک نیکلسون را روایت می کند. این فیلم به کارگردانی رومن پولانسکی 

موفق به کسب جایزه اسکار شده بود.
هنوز مشخص نیست که آیا خود بن افلک هم در پروژه سینمایی جدیدش بازی خواهد کرد یا نه، اما برای این فیلم 
سینمایی بازیگران سطح بالایی در نظر گرفته شده اند. به نظر می رسد نیکلسون و فی داناوی هم در این فیلم حضور دارند.
آخرین فیلم با بازی بن افلک به نام »راه بازگشت« علاوه بر تحسین منتقدان، آمار و ارقام خوبی را در فروش به ثبت 
رساند. او این روز ها در سریال »آب عمیق« دیده می شود. قرار است در فیلم سینمایی »آخرین دوئل« به کارگردانی ریدلی 

اسکات هم که فیلمبرداری آن از پایان ماه آگوست آغاز می شود، بازی کند.

گروه سینما و تلویزیون- طبق گزارش هایی که 
به تازگی ارائه شــده، هنوز احتمال ساخته شدن فیلم 
»پیشتازان فضا« با رده سنی بزرگسال توسط کوئنتین 

تارانتینو وجود دارد.
گزارش های جدیدی به تازگی منتشــر شــده 
اســت که احتمال ساخت فیلمی از دنیای »پیشتازان 

فضا« توسط کوئنتین تارانتینو هنوز وجود دارد.
مدت هــا پیش اعلام شــده بود کــه تارانتینو 
کارگردان فیلم سینمایی »روز و روزگاری در هالیوود« 
برای کارگردانی این پروژه از سوی کمپانی پارامونت 

انتخاب شده است. این شرکت سه پروژه از فیلم های »پیشتازان فضا« را در دست تولید دارد. دسامبر گذشته بود که کوئنتین 
تارانتینو برنامه اش برای بازنشستگی با ۱۰ فیلم را اعلام کرد و تایید کرد که فیلم آخرش »پیشتازان فضا« نخواهد بود.

او در ماه ژانویه هم در گزارشی که توسط ددلاین ارائه شد اعلام کرد این فیلم در حال ساخت است، اما او کارگردان 
آن نخواهد بود. با این حال طبق گزارش های جدید هنوز ایده تارانتینو می تواند یکی از سه پروژه مد نظر پارامونت برای 
»پیشتازان فضا« باشد. ددلاین در مورد »پیشتازان فضا« تارانتینو تایید کرد که این فیلم بر اساس یک قسمت از سریال های 

کلاسیک پیشتازان فضا ساخته خواهد شد و داستانی در دهه ۱۹۳۰ میلادی را روایت خواهد کرد.
گفته می شود قسمتی که قرار است فیلم از آن ساخته شود به هفدهمین قسمت از فصل دوم سریال »پیشتازان فضا« 
مربوط می شود که »A Piece of the Action« نام دارد. این سریال در سال ۱۹۶۸ نمایش داده می شد و داستان گروهی 

را روایت می کند که سیاره ای شبیه به زمین را پیدا می کنند.
ســال گذشــته تارانتینو اعلام کرد که المان هایی از فیلم سینمایی »داستان های عامه پسند« خود را در این فیلم پیاده 

خواهد کرد.

گروه سینما و تلویزیون- محمد علی سجادی 
درباره روند اکران و میزان استقبال مخاطبان از فیلمش 

توضیح داد.
محمد علی ســجادی کارگردان سینما درباره 
روند اکران »طلاقم بده به خاطر گربه ها« گفت: اکران 
این فیلم اواخر سال گذشته در گروه هنرو تجربه آغاز 
شد و مخاطبان به تدریج از آن استقبال کردند، اما خیلی 
زود به وضعیت کرونا و تعطیلی سینما ها مواجه شدیم 
و اکرانش مانند دیگر فیلم ها معلق ماند تا اینکه دوباره 
پس از بازگشایی سالن ها روی پرده آمد که امیدوارم 

دیده شــود.او با اشــاره به موضوع این فیلم بیان کرد: این فیلم و »ســودابه« بر اساس دو پرونده واقعی ساخته شده اند که 
»طلاقم بده به خاطر گربه ها« روایتی تجربی دارد و »سودابه« داستان گو است، اما به نوعی قرینه یکدیگر هستند. به عبارتی 
این دو فیلم از مجموعه ای سه گانه هستند که امید دارم ساختن سومین گانه از این مجموعه هم حاصل شود. این کارگردان 
ادامه داد: فیلم »طلاقم بده به خاطر گربه ها« ریشه های اجتماعی دارد هرچند همچون بیشتر آثارم درامی روانشناختی است 
در اینجا هم قصه ای برآمده از یک پرونده واقعی را روایت کردیم، اما ذات و گوهره آن در هر زمان و مکانی می تواند تکرار 
شود، ولی به شخصه سعی کردم از شیوه  روایتی تازه سود ببرم.وی درباره جهان شمول بودن قصه این فیلم، اظهار کرد: اواخر 
سال گذشته یک نمایش از این فیلم در جشنواره فیلم های سینمای ایران در اسکوپیه مقدونیه داشتیم، جالب است بدانید 
واکنش مخاطبان تقریبا مشابه واکنش های مخاطبان داخل ایران بود بدین جهت می توان گفت حرف فیلم جهان شمول 
است.سجادی در پاسخ به این سوال که مخاطبان »طلاقم بده به خاطر گربه ها« از چه طیف هایی هستند، عنوان کرد: از هر 
طیفی می تواند باشد، چون مانند دیگر آثارم آمیخته از تعلیق و مبتنی بر مسائل روانشناختی است و سعی کردم تجربه تازه ای 
باشد امیدوارم »سودابه« هم پس از دوسال که از ساختش می گذرد به نمایش در آید. امید که سبز شویم در این دوران قرمز!

حسن معجونی بازیگر فیلم سینمایی »گورکن« که هفته گذشته و به نمایندگی از سینمای ایران در جشنواره شانگهای ۲۰۲۰ رونمایی شد، 
درباره تجربه حضور در این فیلم و فضای داستانی آن توضیحاتی ارائه کرد.

کاظــم ملایــی کارگردان »گورکــن«، علاقه دارد متفکر و با آرامــش کار را انجام دهــد و در عین حال فضایی 
بســازد کــه روی کاراکترهــا تمرکز شــود تا اینکه صرفاً روی جریان شــدید قصه تاکید داشــته باشــد.

حسن معجونی مطرح کرد؛
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